



Circular No: ZPS/10/2022-23

Date: Sunday, 30<sup>th</sup> October 2022

## Subject: Math Week and Flag Day at ZPS

Dear Parents,

We would like to express our most sincere thanks to you for taking the time to attend your child's Open House on Saturday 29<sup>th</sup> October 2022. It was a lovely evening and the teachers were glad to have the opportunity to discuss with you the learning journey and progress of your ward(s) and we hope the discussions were informative and insightful. Thank you for the positive feedback as we continue to challenge our students to greatness!

### Math week

**"Maths gives us every reason to hope that every problem has a solution"**

ZPS would be celebrating her Math week this year from Monday 31<sup>st</sup> October to Friday 4<sup>th</sup> of November 2022. This year the school has prepared creative and fun activities for students to enjoy the wonders of mathematics with the theme **"Math Around Us"**.

**Below are the lined-up activities for the week:**

	Activity
<b>Monday</b> 31 <sup>st</sup> October 2022	<b>Introductory assembly with riddles and trivia math questions.</b>
<b>Wednesday</b> 2 <sup>nd</sup> November 2022	<b>Math in my House</b> Students will send to their Class teachers/Math teachers' photos or videos of them showing different parts of their houses or objects found in their houses that show mathematical concepts like shapes, angles, lines etc. (kindly ensure your child's face is visible in the photos/videos with description/explanation about the object). <b>Best videos will be awarded certificates.</b>
<b>Friday</b> 4 <sup>th</sup> November 2022	<b>Math Costume/Parents activities</b> -Final Assembly where students have to come to school wearing Math Costumes. <b>(Shirts and dresses with different mathematical shapes, numbers, lines etc.)</b>



-Parents are invited to come during this day and participate in the Scavenger Hunt Race in the school premises from **8:00am - 9:40 am**.  
-Awards and Prizes will be given for all competitions during the week, so encourage your child to participate.  
-Final competition for the Times Table Challenge

**It will be a fun day with parents, teachers and students.**

### UAE FLAG DAY

As the UAE celebrates its tenth Flag Day celebration since 2013, we at ZPS will mark the Flag Day celebration at 11am on Thursday 4<sup>th</sup> November 2022. Students are to come to school wearing the following colour of shirt/dress grade wise. They can also pin up the UAE flag or hold one in their hand while coming to school. Kindly see the details below:

KG 1 and KG 2- **White colour shirt/dress**

Grade 1 and Grade 2- **Green colour shirt/dress**

Grade 3 and Grade 4- **Red colour shirt/dress**

Grade 5 and 6- **Black colour shirt/dress**

Many thanks,

**Management ZPS**



Circular No: ZPS/10/2022-23

Date: Sunday, 30<sup>th</sup> October 2022

## الموضوع: أسبوع الرياضيات ويوم العلم الإماراتي بمدرسة زاخر الخاصة

أولياء الأمور الأعزاء

نود أن نعرب عن خالص شكرنا لكم لأخذ الوقت الكافي لحضور البيت المفتوح لطفلك يوم السبت 29 أكتوبر 2022. لقد كانت أمسية جميلة وكان المعلمون سعداء لإتاحة الفرصة لهم لمناقشة رحلة التعلم والتقدم لأولادكم ونأمل أن تكون المناقشات مفيدة وثاقبة. شكرًا لك على التعليقات الإيجابية حيث نواصل تحدي طلابنا إلى الأفضل!

### أسبوع الرياضيات

“تعطينا الرياضيات كل الأسباب التي تجعلنا نأمل أن يكون لكل مشكلة حل”

ستحتفل ZPS بأسبوع الرياضيات هذا العام من الاثنين 31 أكتوبر إلى الجمعة 4 نوفمبر 2022. في هذا العام أعدت المدرسة أنشطة إبداعية وممتعة للطلاب للاستمتاع بعجائب الرياضيات مع الموضوع "الرياضيات حولنا".

فيما يلي الأنشطة المخططة للأسبوع:

النشاط	
الاثنين ٣١ أكتوبر ٢٠٢٢	ألغاز حسابية وألعاب ذكاء في الرياضيات خلال التجمع الصباحي
الأربعاء ٢ نوفمبر ٢٠٢٢	الرياضيات في المنزل سيرسل الطلاب إلى مدرسي الصف / معلمى الرياضيات صورًا أو مقاطع فيديو لهم تعرض أجزاء مختلفة من منازلهم أو أشياء موجودة في منازلهم تعرض مفاهيم رياضية مثل الأشكال والزوايا والخطوط وما إلى ذلك (يرجى التأكد من أن وجه طفلك مرئي في الصور / مقاطع الفيديو مع وصف / شرح عن الكائن) سيتم منح شهادات لأفضل مقاطع الفيديو.
الجمعة ٤ نوفمبر ٢٠٢٢	زي الرياضيات / أنشطة الآباء -التجميع النهائي حيث يتعين على الطلاب الحضور إلى المدرسة مرتدين أزياء الرياضيات. (قمصان وأثواب بأشكال وأرقام وخطوط رياضية مختلفة وما إلى ذلك) -أولياء الأمور مدعوون للحضور خلال هذا اليوم وشارك في سباق Scavenger Hunt في مبنى المدرسة من الساعة 8:00 صباحًا حتى 9:40 صباحًا. -سيتم منح الجوائز والجوائز لجميع المسابقات خلال الأسبوع ، لذا شجع طفلك على المشاركة. -المسابقة النهائية لتحدي جدول الأوقات سيكون يومًا ممتعًا مع أولياء الأمور والمعلمين والطلاب.



## يوم العلم الإماراتي

مع احتفال دولة الإمارات العربية المتحدة بيوم العلم العاشر منذ عام 2013 ، نحتفل في ZPS بيوم العلم في الساعة 11 صباحًا يوم الخميس 4 نوفمبر 2022. يجب أن يأتي الطلاب إلى المدرسة مرتدين اللون التالي من القميص / الفستان. يمكنهم أيضًا تثبيت علم الإمارات العربية المتحدة أو حمل علم في أيديهم أثناء القدوم إلى المدرسة. يرجى الاطلاع على التفاصيل أدناه:

تيشرت/فستان أبيض	KG 1 and KG 2-
تيشرت/فستان أخضر	Grade 1 and Grade 2-
تيشرت/فستان أحمر	Grade 3 and Grade 4-
تيشرت/فستان أسود	Grade 5 and 6-

شاكرين لكم،

إدارة مدرسة زاخر الخاصة – القسم البريطاني